

创造一个更清洁、更安全、更健康的世界。 CREATING A CLEANER, SAFER, HEALTHIER WORLD.



T1

小型手推式洗地机

WALK-BEHIND MICRO SCRUBBER

■ 同等级产品设计较好,精巧的T1洗地机首度实现在拥挤狭窄区域的地面清洗。

For the first time, scrub small, tight spaces with the T1's compact, best-in-class design

■ 无论前行后退,污水回收能力佳,降低在狭窄拥堵空间打滑跌倒的 风险。

Reduce the risk of slip and fall accidents in narrow, congested spaces with excellent water recovery – in forward and reverse

■ Hygenic®卫生型水箱清洗简便,减少细菌滋生,环境更为卫生安全。 Reduce the potential for bacterial growth with easy-to-clean Hygenic® tanks







精巧紧凑的机身设计、强劲的清洗能力 **DELIVER SUPERIOR CLEANING** RESULTS IN SMALL SPACES

大幅提升地面的清洁

DRAMATICALLY IMPROVE FLOOR CLEANLINESS

小巧的设计、强劲的清洗功能、您可轻松地将拥堵场合的硬地面彻底洗净, 达到卓越的清洁效果。

Thoroughly and effortlessly clean congested hard floor spaces, like you never have before, with small, powerful design.

设计紧凑、机动灵活

COMPACT, MANEUVERABLE DESIGN

高度灵活的四轮设计及可快速调节的操作手柄,您可前行、后退或转入狭窄 区域、轻松安全地进行清洗。

Safely and easily clean while traveling forward, in reverse, and turning into tight spaces, with highly maneuverable four-caster design and Insta-Adjust™ handle.

使用维护, 简单方便

EASY TO USE AND MAINTAIN

卫生型水箱注水、清空及清洁简单易行、设备的设计异常精巧。符合人体工 程学的手柄设计,操作尤为轻松。

Easy to fill, empty, and clean Hygenic® tanks offer a unique compact design. Ergonomic handles and grips ensure easy handling.

T1小型手推式洗地机 T1 WALK-BEHIND MICRO SCRUBBER

洗地系统 SCRUBBING SYSTEM

清洗宽度 Cleaning path 15 in / 380 mm

清洁效率(每小时) Productivity (per hour) 理论最大工作面积

Theoretical max 15,920 ft² / 1,480 m²

预计工作面积* Estimated coverage* 对地压力

8.690 ft² / 810 m²

33 lb / 15 ka Down pressure

清水系统 SOLUTION DELIVERY SYSTEM

Solution tank 清水水流速度

3 gal / 11.4 L

Solution flow rate 0.1 gpm / 0.38 L/min

回收系统 RECOVERY SYSTEM

污水箱 Recovery tank 4.5 gal / 17 L 抽水高度 86 in / 2180 mm

机器尺寸 MACHINE SPECIFICATIONS

电源线长度 Cord length 50 ft / 15 m 噪音级别** Sound level** 72 dBA

质量保证 WARRANTY

请向当地销售获取相关信息

See your local representative for warranty information

*计算预计工作面积时采用了《20041SSA清洁时间手册》 上标示的洗地机的实际速度和清空/注水时间标准

*Estimated coverage rates use the practical speed and empty/fill time standards from the 2004 ISSA Cleaning Times handbook.

特殊情况如有通知 恕不另行通知。 Specifications subject to change without notice.

SEEING IS BELIEVING

如需产品演示或更多产品信息,请与我们联系。

销售热线: 800 820 2366 务热线: 400 820 0885

址: www.tennantco.com.cn

箱: tennantchina@tennantco.com



请扫描获取更多产品信息

©2013坦能商标和其他带"®"的商标均是坦能公司的注册商标。其产品的销售和服务通过坦能的销售和服务公司以及经销商进行。 ©2013 The Tennant Company logo and other trademarks designated with the symbol "®" are registered in the United States and/or other countries. Tennant Company's products are sold and serviced through subsidiaries of Tennant Company and distributors.

京分公司 北京市朝阳区高碑店高井文化园 南广场1号楼西区 (100123) (8610) 8579 5990 (8610) 8576 0990

员村四横路128号 活区F12B(510655)